
1

VERGADERING VAN DE GEMEENTERAAD VAN  27 APRIL 2021

Aanwezig : In uitvoering van het besluit van de burgemeester van 16/11/2020 wordt de 
vergadering digitaal met livestream georganiseerd.  Volgende raadsleden nemen 
deel: 
Beeckmans S. - voorzitter, schepen.
Geerts S. – voorzitter, gemeenteraadslid vanaf dagorde 5
Timmermans E., - burgemeester;
Cochez G. - schepen;
Seghers R. – schepen – voorzitter bijzonder comité sociale dienst;
De Roubaix A., Van Cutsem P., Decrick L., Vanbellinghen P.,  Roobaert G., De Vos R., 
De Cuyper K., De Cort S., Claeys G., Geerts S., Derijcke G. -gemeenteraadsleden;
en L. Deneyer, algemeen directeur

Verontschuldigd : /

Vragenmoment burgers :

Antwoord van de fracties, op de vragen gesteld tijdens de vorige vergadering :

Kristof De Cuyper, DVP-fractie :
Gelet de vraagstelling voor de aanvang van de gemeenteraadszitting 23 maart 2021 , het volgende.

Desondanks het huishoudelijk reglement niet voorziet dat er vanuit de oppositie een tussenkomst 
wordt gedaan aangaande een vraagstelling vanuit het publiek tijdens het vragenmoment van de 
burger, en in het verleden we ook nooit enige kans hebben gekregen vanwege het huidige beleid dit 
te doen, zal DVP deze avond toch een antwoord geven gelet de uitdrukkelijke wens van de 
vraagstellers.

Huidig onderwerp is tevens een actueel onderwerp op de agenda van de Vlaamse Regering gezien 
het recent stikstofarrest.
Uit een plenaire vergadering van het Vlaams parlement dd 3 maart 2021 blijkt dat er naast de 
opmaak van een luchtbeleidsplan het kabinet van de bevoegde Vlaamse Minister bezig is met de 
opmaak van tijdelijke regelgeving (overgangsmaatregelen) welke na uitwerking zullen 
gecommuniceerd worden naar de lokale besturen. Enerzijds blijkt de problematiek zich eerder te 
situeren in de provincies West-Vlaanderen en Antwerpen. Anderzijds loopt er een plan MER-traject 
waarvan tot op heden de resultaten nog niet zijn gekend.
Ook werd er een expertenpanel aangesteld door de Vlaamse regering en hebben ze zich 
geëngageerd tot de opmaak van een juridisch correct en wettenschappelijk onderbouwd kader 
(definitief programmatische aanpak van stikstof ) dit jaar. Men belooft hier grondig werk van te 
maken en de socioeconomische impact goed in kaart te brengen. Achter de cijfers staan immers 
mensen , ondernemers en bedrijven.  Inzetten op een duurzame economie en duurzame landbouw 
door in te zetten op technologische ontwikkelingen, winst boeken door innovatie en technologie , zo 
luidt het bij de Vlaamse Regering.

Wat betreft de twee dossiers / locaties door de vraagstellers aangehaald, kan DVP een zeer duidelijk 
antwoord geven. De behandeling, beoordeling en afgifte van een omgevingsvergunning (vroeger 
bouwvergunning en milieuvergunning) is een expliciete bevoegdheid van het college van 
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burgemeester en schepenen. Het is dan ook aan het toenmalig college van burgemeester en 
schepenen en het huidig college van burgemeester en schepenen om hierin hun 
verantwoordelijkheid te nemen. Jammer genoeg voorziet de wetgever hier voor de 
gemeenteraadsleden geen bevoegdheid. 
Zoals het iedereen zijn recht is om een aanvraag in te dienen, is het ook voor iedereen een recht een 
uitspraak aan te vechten. Op dat moment is het de Deputatie die een uitspraak zal doen, na 
behandeling en beoordeling van het desbetreffende dossier. In dit verhaal is er enerzijds een dossier 
afgehandeld en tevens uitgevoerd en is er anderzijds een dossier vergund maar ondertussen 
aangevochten bij de Deputatie, waarvan er tot op heden geen eindbeslissing gekend is. DVP stelt 
voor de beslissing ter zake af te wachten, maar kan echter wel duidelijk stellen dat projecten van 
megastallen of industriële veeteeltbedrijven (met vaak buitenlandskapitaal) niet passen op ons 
Pajots grondgebied.

DVP verwijst graag naar haar verkiezingsprogramma 2018 punt 3 "duurzaam beleid". DVP is 
voorstander van lokale professionele familiebedrijven en geen extra beperkingen voor onze echte 
lokale familiale landbouwers. Bij korteketenverkoop, hoevewinkels, zelfplukinitiatieven, 
voedselabonnementen bepaalt de boer zelf de  prijs en kwaliteit van zijn producten, want laten we 
nu eerlijk zijn de lokale familiale landbouwer krijgt tot op heden niet het geld dat hij/zij verdient en 
verdienen een betere verloning voor zijn/haar inspanningen. Dit systeem zit bovendien - mede 
dankzij de pandemie - in de lift. De hedendaagse consument is meer dan ooit bewust op zoek naar 
beleving, autheticiteit en kennis en wenst lokaal en gezond voedsel. DVP is bovendien voorstander 
van verbredingsactiviteiten zoals : beleving op de boerderij, landbouweducatie en zorginitiatieven in 
een agrarische context. Mogelijk kan het lokaal bestuur hier haar steentje bijdragen. 

Wat betreft de burgemeestersconvenant heeft DVP in verschillende gemeenteraadszittingen het 
huidige beleid gevat met vragen over realisaties en stappenplan van de vorige 
burgemeestersconvenant en vooropgestelde doelen van de recent afgesloten 
burgemeestersconvenant. 
Met de ondertekening in 2014 engageerde Pepingen zich toen om de CO2 uitstoot tegen 2020 met 
minstens 20% terug te dringen. Toen DVP in januari 2020 vroeg naar de realisatie van deze 
doelstelling, kon de betrokken schepen niet antwoorden. Ofwel werd de doelstelling niet gehaald 
ofwel was er te weinig dossierkennis. Met de ondertekening in de gemeenteraadszitting 24 
november 2020 van een nieuwe burgemeestersconvenant engageerde Pepingen zich om de CO2 
uitstoot tegen 2030 met minstens 40% terug te dringen. Toen DVP in november 2020 vroeg naar de 
realisatie van het vorige engagement, bleef de bevoegde schepen opnieuw het antwoord schuldig. 
DVP stelde toen de vraag of dit engagement dan een Loze Valse Belofte is.
DVP kan de vraagstellers dan ook bijtreden in hun formulering en vraagstelling. Gezien de 
klimaatproblematiek moeten we de uitstoot van broeikasgassen verminderen en ook extra koolstof 
vastleggen als compensatie voor de resterende uitstoot. De meest efficiënte en goedkope manier is 
het aanplanten van bossen (Bron : " Heeft enkel kleinschalige lokale landbouw een toekomst? | VILT 
vzw" onderzoeker Olivier Honnay van de Afdeling Ecologie, Evolutie en Biodiversiteitsbehoud van 
KU Leuven). Ook hier kan het lokaal bestuur haar steentje bijdragen

DVP is van mening dat het onderwerp dat vanavond aan bod komt, te belangrijk is om zomaar snel 
snel binnen het voorzien halfuurtje vragenmoment van de burgers af te handelen. DVP stelt daarom 
voor om, zoals het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad ook voorziet, een 
gemeenteraadscommissie op te richten en dit onderwerp en zijn vragen ruimschoots aan bod te 
laten komen om in constructieve dialoog van gedachten te wisselen en tot een gedragen visietekst 
"duurzame landbouw" te komen.

https://vilt.be/nl/nieuws/heeft-enkel-kleinschalige-lokale-landbouw-een-toekomst
https://vilt.be/nl/nieuws/heeft-enkel-kleinschalige-lokale-landbouw-een-toekomst
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DVP stelt zelfs voor om het ruimer te bekijken, zoals ook werd gedaan door het strategisch project 
"Opgewekt Pajottenland", in samenspraak met alle Pajotse gemeenten en de provincie Vlaams-
Brabant.

DVP wenst te benadrukken dat onze gemeente een landelijke gemeente is , een prachtige gemeente 
om fier op te zijn. Niet alleen op het landschap , de natuur, verenigingen en mensen die er 
woonachtig zijn, maar ook op onze landbouwers. Deze lokale activiteiten verdienen dan ook onze 
ondersteuning en ook onze rechtszekerheid. Sectoren mogen niet tegen elkaar opgezet worden. 
Acties dienen opgesteld te worden en het publiek debat dient hierover gevoerd te worden.

Vandaag is de Vlaamse Regering hard aan het werk om duidelijkheid te verschaffen gelet het recent 
stikstofarrest. Ze voorzien flankerende maatregelen en budget. Laten we de resultaten van deze MER 
en de aanbevelingen van het expertenpanel samen bekijken.  Laten we streven naar een evenwicht 
tussen economie en ecologie, natuur beschermen en herstellen maar dit alles in evenwicht met het 
economische. Bij de afweging van maatregelen mogen we de impact op het socio economische en 
natuurlijke niet uit het oog verliezen. 

Gerda Claeys, N-VA – fractie :
Landbouwbeleid in Pepingen: Het standpunt van de NV-A

Achtergrond.
De gemiddelde oppervlakte van de landbouwbedrijven is in Vlaanderen de laatste decennia sterk 
toegenomen. De gemiddelde grootte van de landbouwbedrijven is gestegen is van 8,4 ha in 1980 
naar 26,7 ha in 2019. (Bron:Kerncijfers landbouw 2020, Statbel) Naar Europese normen is dit boven 
het gemiddelde: in 2016 had twee derde van de landbouwbedrijven in de EU een omvang van minder 
dan 5 ha. Aan de andere kant van de productieschaal had 6,9 % van de landbouwbedrijven in de EU 
een omvang van 50 ha of meer. Deze landbouwbedrijven besloegen twee derde (68,2 %) van de 
oppervlakte cultuurgrond van de EU. (Bron: Eurostat) Vergelijken we dit met bedrijven in de 
Verenigde Staten: gemiddelde grootte van het landbouwbedrijf 178,5 ha en Canada :gemiddeld 247 
ha groot. Vlaanderen is dichtbevolkt en verspreid bebouwd. Door de schaarse ruimte is 
schaalvergroting in vele gevallen moeilijk. Bovendien wordt de stikstofuitstoot (lucht, water) steeds 
problematischer.
In Vlaanderen is het zo dat het aandeel van dierlijke producten (charcuterie, orgaanvlees, eieren, 
boter en vers vlees) is afgenomen, terwijl het belang van groenten en fruit in het huishoudbudget 
toenam.
 Biologische landbouw is in volle opgang in België. Bedrijven die aan bio-landbouw doen of 
omschakelen naar bio-landbouw worden jaar na jaar talrijker. In 2019 werden er 122 meer geteld 
dan in 2018 (d.i. een stijging van 5,4%). (Bron: Kerncijfers landbouw 2020; Statbel).
Uit bovenstaande kunnen we besluiten dat vanuit Vlaanderen concureren op wereldschaal voor veel 
landbouwprodukten niet mogelijk is; de grote bedrijven hebben immers een sterk schaalvoordeel. De 
kracht van de Vlaamse land-en tuinbouw schuilt in de kwaliteit van onze producten. 

NV-A Standpunten wat betreft de landbouw in Pepingen
1) We streven naar een evenwicht tussen landbouw op familiale schaal en een gezonde en diverse 
natuur. Het doel is een landbouwaktiviteit in een gezonde omgeving waar het aangenaam leven is en 
waar de landbouw gedragen wordt door alle inwoners. Het dierenwelzijn wordt verzekerd door in te 
zetten op kwaliteit in plaats van op kwantiteit.
2) Wij steunen het behoud van familiale landbouwbedrijven, met een rendabiliteit die voldoende om 
voldoende inkomen te genereren,  maar geen mega-bedrijven of mega-stallen. De zogenaamde agro-
industrie wordt geweerd.
3) Wij vinden aandacht voor het dierenwelzijn belangrijk; kleinschalige,familiale bedrijven zijn 
hiervoor het meest geschikt.
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4) De nadruk ligt op de kwaliteit van de produkten, niet op grote hoeveelheden. Wij stellen voor de 
nadruk te leggen op toegevoegde waarde. Voorbeelden hiervan zijn;  zuivelprodukten (kaas, 
yoghourt, roomijs)  hoogwaardige vleesprodukten, biologisch geteelde produkten.
5) Wij willen hoeveverkoop en lokale boerenmakten faciliteren en promoten.
6) Vooraleer nieuwe bedrijven gestart worden of bestaande bedrijven uitbreiden wordt een studie 
gemaakt over de weerslag op de ruime omgeving. Er wordt o.a. rekening gehouden met de 
mobiliteit, de waterhuishouding (onttrekken van grondwater), stikstofuitstoot, geurhinder en 
integratie in het lanschap. Ruime betrokkenheid van de inwoners (informatie, bevraging) is hierbij 
onontbeerlijk om een landbouwaktiviteit uit te oefenen die wordt gesteund door de omwonenden.
Onze fractie is bereid om over alle fracties heen een dergelijke visietekst te verankeren zodat 
projecten kunnen doorgaan en opgevolgd worden los van wie bestuurt.  Het huishoudelijk reglement 
van de gemeente, artikel 36 § 1 voorziet in de oprichting van specifieke gemeenteraadscommissies . 
Dit zou hier een optie kunnen zijn.
Het halen van de doelen uit het burgemeestersconvenant, die verder gaan dan de sector landbouw, 
zijn inmiddels verwerkt in het eindrapport Landschapsstudie Hernieuwbare energie van het project 
“Opgewekt Pajottenland “ dat net gepubliceerd werd.  Voorgestelde acties geven aan dat een mix 
van hernieuwbare energiebronnen zal nodig zijn maar dit moet nog verder besproken worden. De N-
VA ondersteunt dit standpunt. 
De stallen van Bovarpo passen duidelijk niet in onze visie over de manier waarop landbouw kan in 
Pepingen. De vergunning voor de uitbreiding van de varkensstallen werd goedgekeurd maar daar 
hebben wij als oppositie geen enkel beslissingsrecht . Wij hebben geen weet van de vraag van een 
collectief van burgers over een “nulmeting” en weten niet wat die inhoudt en kunnen hier daardoor 
geen stelling innemen. 

Luc Decrick, CD&V-fractie :

Industriële landbouw.
Wij zijn tevreden dat we tijdens dit agendapunt  ons standpunt rond het landbouw- en 
vergunningsbeleid  klaar en duidelijk kunnen toelichten. We hebben de laatste weken namelijk het 
gevoel dat anderen bezig zijn om ons standpunt te vertolken.
Alhoewel het beleidsdaden van LVB zijn die gecontesteerd worden, probeert LVB ons een  
landbouwonvriendelijk standpunt toe te schrijven.
Laat me eerst stellen dat elke burger of beweging het recht heeft om over elk onderwerp zijn mening 
kenbaar te maken. Dat geldt uiteraard ook voor het ACV waarmee we vooral op sociaal vlak vele 
doelstellingen delen.
We delen met het ACV ook hun bekommernissen omtrent de industriële veeteeltbedrijven en de 
megastallen. We vinden met hen dat deze niet passen in Pepingen en bij uitbreiding in het 
Pajottenland.
We moeten echter duidelijk zijn. 
Voor ons bestaat er in Pepingen slechts één industrieel  veeteeltbedrijf  nl Bovarpho in Bogaarden. 
Een bedrijf met 10.000 varkens op +/-  één hectare grond.
Toen CD&V  tussen 2006 en 2012 Pepingen bestuurde hebben we met alle legale middelen de 
hervergunning en uitbreiding van dit bedrijf proberen tegen te houden. 
We hebben diverse malen een negatief advies gegevens en info avonden georganiseerd voor de 
omwonenden. Dit bedrijf werd in 2014 hervergund tijdens het bestuur van LVB.
 Om de omwonenden te paaien heeft LVB formeel een negatief advies gegeven voor deze laatste 
aanvraag, wetende dat de Provincie een vergunning ging afleveren.  Zij hebben de 
beroepsmogelijkheden om het dossier naar een hoger niveau te tillen ook niet gebruikt.
Schepen van landbouw G Leroy staat trouwens zeer dichtbij dit bedrijf. Zij was op de bovenvermelde 
infovergaderingen steevast aanwezig met een supportersploeg.  De lopende onderhandelingen om 
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dit bedrijf te laten tussenkomen in het herstellen van de straat werden in 2013 stopgezet en de 
gemeente heeft de straat snel op eigen kosten hersteld.
Als besluit kunnen we dus stellen dat we het eens zijn met het ACV dat industriële bedrijven ( vaak 
zonder  lokale toegevoegde waarde ) hier problemen creëren voor de omgeving maar ook voor  onze 
lokale familiale landbouwers. 
Het stikstofarrest dat vandaag de ontwikkelingskansen van de familiale landbouw compromitteert 
vindt mee zijn oorzaak in de overdaad aan industriële bedrijven vooral in W. Vlaanderen en de 
Kempen.

Familiale landbouw
Los van het standpunt over industriële landbouw vindt CD&V dat de familiale landbouw zeer 
belangrijk is en ze wil deze sector alle ontwikkelingskansen geven, uiteraard binnen het wettelijk 
kader. Als Pepingen landelijk is, dan is dit door de familiale landbouw die er eeuwen gefloreerd heeft.
Occasioneel worden nog nieuwe bedrijven opgericht. Veel vaker stoppen bestaande bedrijven 
wegens einde loopbaan. Nieuwe niche bedrijven en hoevewinkels zien het daglicht. Koop lokaal is 
een actie we tenvolle ondersteunen.
De gemiddelde veebezetting  daalt de laatste jaren.
Andere problematiek is dat kopers van oude boerderijen vaak de vergunning fictief overnemen om 
zodoende een verbouwingsvergunning te krijgen.
Aanvraag Hondzochtstraat
Een  aanvraag tot een omgevingsvergunning is uiteraard een bevoegdheid van het college van 
burgemeester en schepenen. Op basis van de beschikbare informatie betreft deze aanvraag een 
project dat perfect past binnen onze visie op de lokale familiale landbouw : een veeteeltbedrijf dat 
nu reeds deels bestaat in gehuurde panden op de grens van Pepingen en Halle wordt uitgebouwd tot 
een volwaardig bedrijf.
De Vlaamse landbouwadministratie kijkt strikt toe op de leefbaarheid van nieuwe oprichtingen. Zij 
gaven een gunstig advies na onderzoek van de leefbaarheid van het project. 
Analyse van de openbare documenten ( balansen en  publicaties staatsblad ) bewijzen voldoende dat 
Steve Verdoodt enkel een werknemersband heeft met Bovarpho.

Onze visie :
Het landelijk karakter van Pepingen  zoals het vandaag bestaat is grotendeels te danken aan         de 
familiale landbouw. Onze visie is niet nieuw ( zie ons verkiezingsprogramma 2018 pag 9,10 en 11)
Uit de info van   https://www.statistiekvlaanderen.be/nl/veestapel. blijkt dat de veebezetting ( 
varkens, runderen en pluimvee ) per hectare in Pepingen en bij uitbreiding het hele Pajottenland ver 
onder het Vlaamse gemiddelde ligt. De problemen die nu aan de oppervlakte komen met het 
stikstofarrest vinden hun oorsprong in de Kempen en in West Vlaanderen.

https://www.statistiekvlaanderen.be/nl/veestapel
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Zelfde info uit Geopunt

Fig: overzicht van de intensieve pluimvee en varkenshouderijen in Vlaanderen. (Bron: Geopunt)

Uit gegevens van de VLM ( MAP 6 ) blijkt dat de kwaliteit van het grondwater in Pepingen bij de beste 
Vlaanderen is . Zie https://www.vlm.be/nl/nieuws/Pages/Kaart-met-gebiedstypes-
Pepingse boeren investeren in de verduurzaming van het platteland via de talrijke 
beheersovereenkomsten van de VLM.
Besluit
Wellicht zal het stikstofarrest tot nieuwe en wellicht strengere regels leiden. We hopen dat men de 
echte industriële bedrijven aan banden legt zonder dat onze familiale landbouw getroffen wordt.
Gezien de lokale situatie is er geen reden om lokaal extra beperkingen op te leggen aan onze lokale 
landbouw.
We hopen dat Minister van Landbouw Crevits mee zal kunnen zorgen voor een goed evenwicht 
tussen de oplossing van de milieuproblemen en de ontwikkelingskansen van de familiale landbouw. 

Voorstel :
Oprichten van een gemeenteraadscommissie die de problematiek behandelt.
Deze gemeenteraadscommissie zou ook de opvolging van de burgemeestersconvenant en evolutie 
van Opgewekt Pajottenland kunnen opvolgen.
Quid nulmeting en vooral jaarlijkse controle op naleving milieuvergunning ( door de Provincie?).
In het verleden werden reeds inbreuken vastgesteld. Handhaving mag niet overgelaten worden aan 
de schepen van Landbouw en Milieu

Greta Cochez, LVB-fractie :

De LVB fractie is tegen Megastallen maar ondersteunen ten volle familiale landbouwbedrijven. 
Pepingen is een agrarische gemeente en wij wensen naar de toekomst toe deze familiale 
landbouwbedrijven voor de volle 100 % te steunen. 

Als gemeentebestuur en inzonderheid  als schepencollege worden wij dagelijks betrokken bij 
duurzame doelstellingen .In het ruimtelijk structuurplan Vlaanderen hebben we duidelijk gesteld dat 
er in Pepingen bijzondere aandacht moet zijn voor de landbouw als voornaamste beheerder van de 

https://www.vlm.be/nl/nieuws/Pages/Kaart-met-gebiedstypes-
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open ruimte. Dit wil dan ook zeggen dat we aan de landbouw moet groeimogelijkheden geven en 
niet altijd beperkingen opleggen.

Er dient trouwens een duidelijk onderscheid gemaakt te worden  tussen de aanvraag om een 
rundveestal te bouwen door Steve Verdoodt in de Hondzochtstraat (vergunning klasse 2 ) en het 
bedrijf Bovarpo in de Teleweidstraat (klasse 1). Gans deze problematiek werd uitgebreid  toegelicht 
op de Milieuraad van 09-03-2021.

Wat de metingen betreft : Het bedrijf Bovarpo beschikt over een rechtmatig  verleende vergunning 
verleend door de Deputatie waarbij vergunning werd verleend vertrekkende vanuit een bestaande 
toestand om een nieuwe toestand te creëren. Deze vergunning werd verleend , na bekendmaking 
van Alle betrokken partijen onder bepaalde, wel gedefinieerde voorwaarden; het bedrijf respecteert 
deze voorwaarden , want daar wordt op toegezien door handhaving! De overheid legt de spelregels 
vast en het bedrijf volgt deze consciëntieus.  

Het water: Alle varkens worden gevoederd met reststromen van humane voeding, zelf uit de 
onmiddellijke omgeving. Hierdoor is er bijzonder weinig drinkwater nodig in vergelijking met 
bedrijven die werken op conventioneel voeder. 

Vergunningen runderen vs varkens:  De vergunningverlenende overheid moet uitspraak doen over 
volgende aanvraag, namelijk over een klein rundveebedrijf van 200 runderen. Dit is amper leefbaar 
en zeker niet intensief. Misschien moet er doorverwezen worden naar de administratie van 
Landbouw en Visserij in Leuven om dit te bevestigen. Het feit dat er “morgen” varkens zouden 
komen moet voorwerp uitmaken van een nieuwe aanvraag.

   

Mevrouw Saskia Beeckmans, voorzitter, opent de vergadering om 20u.38.

Openbare zitting

Mededeling van de voorzitter : geen mededelingen

De voorzitter gaat over tot de behandeling van de toegevoegde agendapunten : 

Toegevoegde agendapunten : Er werden geen toegevoegde agendapunten ingediend. 

1. Goedkeuring van de notulen van de vorige zitting van 23 maart 2021

Het verslag van de vorige zitting van 23 maart 2021 wordt behandeld.

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys G., Geerts S., 
Derijcke G., Beeckmans S.) :

Enig artikel : Het verslag van de vergadering van 23/03/2021 wordt goedgekeurd.
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2.Kennisname zittingsverslag van de vorige vergadering van de gemeenteraad.

Overeenkomstig art. 32 §2 wordt het zittingsverslag vervangen door een audio opname. Deze werd 
op de gemeentelijke website geplaatst.

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd kennis te nemen van het zittingsverslag van de vorige 
vergadering van 23 maart 2021.

Besluit : Kennisname 

Enig artikel : De gemeenteraad neemt kennis van het zittingsverslag van de 
gemeenteraadsvergadering van 23 maart 2021.

3.Ontslagname voorzitter gemeenteraad.  Kennisname

Gelet op de installatievergadering van de gemeenteraad van 07 januari 2019 houdende verkiezing 
van Saskia Beeckmans als voorzitter van de gemeenteraad ;

Overwegende dat Saskia Beeckmans haar ontslag als voorzitter heeft ingediend op datum van 16 
april 2021 ;

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 meer bepaald artikel 7 ;

Besluit : Kennisname

Enig artikel : De gemeenteraad neemt kennis van het ontslag als voorzitter van de gemeenteraad 
vanwege Saskia Beeckmans.

4.Verkiezing voorzitter gemeenteraad. 

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 meer bepaald artikel 7 ;

Gelet op de kennisname van het ontslag vanwege Saskia Beeckmans als voorzitter ;

Overwegende dat een akte van voordracht van kandidaat-voorzitter op naam van Sander Geerts 
werd overhandigd aan de algemeen directeur op 19/04/2021 zijnde uiterlijk acht dagen voor de 
vergadering van de gemeenteraad;

Overwegende dat de algemeen directeur de akte van voordracht, van kandidaat-voorzitter ter zitting 
overhandigd heeft aan de ontslagnemende voorzitter ;

Overwegende dat de voorzitter heeft vastgesteld dat de akte van voordracht van kandidaat-
voorzitter werd ondertekend door meer dan de helft van de gemeenteraadsleden op de lijsten die 
aan de verkiezingen deelnamen en door een meerderheid van de personen die op dezelfde lijst als de 
voorgedragen kandidaat werden verkozen en daarmee de ontvankelijkheid van de akte kan 
bevestigen;

Overwegende dat uit onderzoek van de geloofsbrieven blijkt dat de voorgedragen kandidaat, voldoet 
aan de verkiesbaarheidsvoorwaarden;
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Overwegende dat de kandidaat-voorzitter de voorgeschreven eed als gemeenteraadslid heeft 
afgelegd en er geen specifieke eed als voorzitter van de gemeenteraad dient afgelegd te worden;

Overwegende dat de akte van voordracht van kandidaat-voorzitter geen melding maakt van een 
einddatum van het mandaat en er dus geen opvolger aangeduid wordt ;

BESLUIT :

Artikel 1
Akte te nemen van de tijdige en ontvankelijke akte van voordracht van kandidaat-voorzitter.

Artikel 2
De voorgedragen kandidaat-voorzitter, Sander Geerts, wordt verkozen verklaard als voorzitter van de 
gemeenteraad met ingang van 27 april 2021.

Conform het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur neemt de nieuwe gekozen 
voorzitter het voorzitterschap over van de ontslagnemende voorzitter.

5.TMVS (Tussengemeentelijke Maatschappij voor Services) – mandatering gemeentelijke 
afgevaardigde algemene jaarvergadering 15 juni 2021/agenda.  Goedkeuring.

De raad,

Gelet op het feit dat de gemeente Pepingen aangesloten is bij TMVS dv ;

Gelet op de statuten van TMVS dv ; 

Gelet op de oproepingsbrief voor de algemene vergadering van TMVS dv op, waarin de agenda werd 
meegedeeld ; 

Gelet de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur ;

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 27 oktober 2020 houdende de aanduiding van de 
heer Eddy Timmermans als gemeentelijke vertegenwoordiger;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Art. 1. - De gemeenteraad beslist goedkeuring te verlenen aan alle punten op de agenda van de 
algemene vergadering TMVS dv van 15 juni 2021 en de daarbij behorende documentatie nodig voor 
het onderzoek van de agendapunten : 

1. Toetreding van deelnemers en overdracht van deelnemers
2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge de toetreding van 

deelnemers en de overdracht van een deelnemer
3. Verslag van de raad van bestuur over boekjaar 2020
4. Verslag van de commissaris
5. a. Goedkeuring van de jaarrekening over boekjaar 2020 afgesloten per 31 december 

2020
b. Goedkeuring van de voorgestelde winstverdeling over boekjaar 2020
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6. Kwijting aan de bestuurders en de commissaris
7. Aanpassing huishoudelijk reglement
8. Statutaire benoemingen - raad van bestuur
9.Varia en mededelingen

Art. 2. - De raad draagt de aangeduide vertegenwoordiger op om namens het bestuur alle akten en
bescheiden met betrekking tot de algemene vergadering van TMVS dv vastgesteld op 15 juni 2021, te
onderschrijven en zijn stemgedrag af te stemmen op het in de beslissing van de gemeenteraad van 
heden bepaalde standpunt met betrekking tot de agendapunten van voormelde algemene 
vergadering.

Art. 3. - Een afschrift van dit besluit zal :
 hetzij per post t.a.v. TMVS dv, p/a TMVW, Stropstraat 1 te 9000 Gent, 
 hetzij per elektronische post, 20210615AVTMVS@farys.be, 
gestuurd worden.

6. Havicrem – mandatering gemeentelijke afgevaardigde buitengewone algemene vergadering 9 
juni 2021/agenda.  Goedkeuring.

De raad,

Overwegende dat de gemeente Pepingen aangesloten is bij de intergemeentelijke vereniging voor 
crematoriumbeheer in het arrondissement Halle-Vilvoorde “Havicrem” die werd opgericht bij 
onderhandse akte de dato 10 juni 2003 en bekendgemaakt in de Bijlagen tot het Belgische Staatsblad 
van 26 september 2003, onder het nummer 03099363;

Overwegende dat Havicrem als intergemeentelijke samenwerkingsverband een opdrachthoudende 
vereniging is die wordt beheerst door het Decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017;

Gelet op artikel 6 van de statuten van Havicrem dat vermeldt dat de vereniging wordt opgericht voor 
een termijn van 18 jaar, die verstrijkt op 10 juni 2021;

Gelet op artikel 423, 1ste lid van het Decreet over het lokaal bestuur, dat stelt dat de statutair 
bepaalde duur van een opdrachthoudende vereniging opeenvolgende keren kan verlengd worden 
voor een termijn die niet langer mag zijn dan 18 jaar;

Gelet op artikel 423,2de lid van het Decreet over het lokaal bestuur, dat bepaalt dat volgende 
beslissingen moeten genomen worden met het oog op de verlenging van de bestaansduur van 
Havicrem;

▪ een verzoek tot verlenging van de gewone meerderheid van het totale aantal deelnemende 
gemeenten, op voorwaarde dat dit verzoek gedragen wordt door een drievierdemeerderheid van het 
aantal deelnemende gemeenten;

▪ een beslissing over de verlenging van de vereniging door de laatste algemene vergadering voor het 
verstrijken van de duur van de vereniging met een drievierdenmeerderheid van het aantal stemmen;

▪ een beslissing over de verlenging van de deelneming in Havicrem van een meerderheid binnen het 
bevoegd orgaan van elke deelnemende gemeente.

Gelet op de bepalingen van artikel 432 van het Decreet over het lokaal bestuur:

mailto:20210615AVTMVS@farys.be
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Gelet op de agenda van de bijzondere algemene vergadering van Havicrem die zal gehouden worden 
op woensdag 9 juni 2021 om 18.30 uur in crematorium Daelhof en volgende punten omvat :

1. Goedkeuring van de notulen van de algemene vergadering van 16.12.2020
2. Verlenging bestaansduur Havicrem : goedkeuring
3. Voorstel statutenwijziging (art. 6) : goedkeuring

Gelet op de beraadslaging en het gemotiveerd besluit van de raad van bestuur van Havicrem op 
dinsdag 9 maart 2021, aangenomen met eenparigheid van stemmen.

Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 23 februari 2021 houdende aanstelling van de heer R. De 
Vos als effectief vertegenwoordiger om de gemeente te vertegenwoordigen op de algemene 
vergaderingen;

Na beraadslaging van stemmen;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Artikel 1
De agendapunten van de bijzondere algemene vergadering van de intergemeentelijke vereniging 
“Havicrem dd 9 juni 2021 worden goedgekeurd.

Artikel 2 
De gemeente verzoekt de intergemeentelijke vereniging “Havicrem”  om haar statutaire 
bestaansduur te verlengen. 

Artikel 3 
De gemeente gaat akkoord met de verlenging van de intergemeentelijke vereniging “Havicrem”, voor 
een duur van 14 jaar ingaand vanaf 10 juni 2021.
 
Artikel 4 
De gemeente verlengt haar deelneming aan de intergemeentelijke vereniging “Havicrem”  voor 
voormelde periode van14 jaar vanaf 10 juni 2021. 

Artikel 5 
De gemeente gaat akkoord met volgend voorstel tot wijziging van de eerste zin van artikel 6 van de 
statuten van de intergemeentelijke vereniging “Havicrem” : Artikel 6. De vereniging wordt opgericht 
voor een termijn van 18 jaar en verlengd met een nieuwe termijn van 14 jaar, die ingaat op tien juni 
2021 en verstrijkt op tien juni 2035.

Artikel 6 
De vertegenwoordiger van de gemeente is gemandateerd om de agendapunten op de bijzondere 
algemene vergadering van de intergemeentelijke vereniging “Havicrem”  dd. 9 juni 2021 goed te 
keuren.

Artikel 7 
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit.
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7. Havicrem – mandatering gemeentelijke afgevaardigde gewone algemene vergadering 9 juni 
2021/agenda  Goedkeuring

De raad, 

Overwegend dat de gemeente deelnemer is van het intergemeentelijk samenwerkingsverband 
Havicrem, opgericht op 10 juni 2003 en bekendgemaakt in de Bijlage tot het Belgisch Staatsblad van 
26 september 2003, onder het nummer 03099363.

Gelet op het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, inzonderheid op de bepalingen 
van de artikels 432 en 454 ;

Gelet op de artikels 32 en 33 van de gecoördineerde statuten van Havicrem;

Gelet op de agenda van de gewone algemene vergadering van Havicrem IGV die – aansluitend op de 
bijzondere algemene vergadering - zal gehouden worden op woensdag 9 juni  2021 om 19u00 in 
crematorium Daelhof en volgende punten omvat:

1. Werking 2020 in cijfers: overzicht
2. Jaarrekening 2020: goedkeuring

- Resultatenrekening en balans
- Verslag bedrijfsrevisor
- Verslag raad van bestuur

3. Kwijting aan bestuurders en de bedrijfsrevisor
4. Varia

Gelet op het voorstel van de Raad van Bestuur van Havicrem van 13 april 2021;

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 23 februari 2021 houdende de aanduiding van de 
heer De Vos R als effectief vertegenwoordiger om de gemeente te vertegenwoordigen op de gewone 
algemene vergadering;

Na beraadslaging en stemming. 

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Artikel 1 
De agendapunten van de gewone algemene vergadering van de intergemeentelijke vereniging 
“Havicrem”  dd. 9 juni 2021 om 19.00u worden goedgekeurd.

Artikel 2 
De vertegenwoordiger van de gemeente is gemandateerd om de agendapunten op de gewone 
algemene vergadering van de intergemeentelijke vereniging “Havicrem”  dd. 9 juni 2021 om19.00u 
goed te keuren.

Artikel 3
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit.
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8. Haviland – mandatering gemeentelijke afgevaardigde buitengewone algemene vergadering 16 
juni 2021/statutenwijziging.  Goedkeuring.

De raad,

Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, en latere wijzigingen, inzonderheid de 
artikelen 40 en 41 betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad en de artikelen 427 en 432;

Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van de 
bestuurshandelingen;

Gelet op de thans van kracht zijnde statuten van Haviland zoals gepubliceerd in de bijlagen bij het 
Belgisch Staatsblad op 21 november 2019, inzonderheid artikel 38 betreffende de statutenwijziging;

Overwegende dat de gemeente deelnemer is bij Haviland Intercommunale die werd opgericht op 24 
maart 1965 bij oprichtingsakte gepubliceerd in de bijlagen bij het Belgisch Staatsblad van 16 april 
1965 onder het nummer 8226 en werd verlengd op 23 oktober 2019 gepubliceerd in de bijlagen bij 
het Belgisch Staatsblad op 21 november 2019 onder het nummer 19151652;

Overwegende dat Haviland Intercommunale als intergemeentelijk samenwerkingsverband voor de 
ruimtelijke ordening en de economische-sociale expansie van het arrondissement Halle-Vilvoorde 
een dienstverlenende vereniging is overeenkomstig artikel 398, §2, 2° van het Decreet Lokaal 
Bestuur;

Overwegende dat artikel 427 van het Decreet Lokaal Bestuur bepaalt dat de wijzigingen in de 
statuten van de dienstverlenende vereniging en in de bijlagen artikelsgewijs worden aangebracht 
door de algemene vergadering met een drievierdemeerderheid, zowel voor het geheel van de geldig 
uitgebrachte stemmen, als voor de geldig uitgebrachte stemmen van de vertegenwoordigde 
gemeenten, en op voorwaarde dat de gewone meerderheid van het aantal deelnemende gemeenten 
haar instemming betuigt;

Dat uiterlijk negentig dagen voor de algemene vergadering die de statutenwijzigingen moet 
beoordelen, een door de raad van bestuur opgesteld ontwerp aan alle deelnemers wordt 
voorgelegd; dat de beslissingen daarover van hun raden die de oorspronkelijke statuten hebben 
goedgekeurd, het mandaat van de respectieve vertegenwoordigers op de algemene vergadering 
bepalen en bij het verslag worden gevoegd;

Dat de deelnemers die nalaten binnen de gestelde termijn een beslissing te nemen en voor te leggen, 
worden geacht zich te onthouden; dat de onthouding het mandaat van hun vertegenwoordiger op de 
algemene vergadering bepaalt;

Overwegende dat de raad van bestuur van Haviland op 22 februari 2021 overeenkomstig artikel 427 
van het Decreet Lokaal Bestuur een ontwerp van statutenwijziging heeft goedgekeurd;

Gelet op de brief van 5 maart 2021 waarbij Haviland de deelnemers in kennis stelt  van het voorstel 
van statutenwijzigingen;

Gelet op de agenda van de gewone algemene vergadering van Haviland Intercommunale die zal 
gehouden worden op 16 juni 2021 en onder meer volgend agendapunt omvat:

Voorstel statutenwijzigingen: goedkeuring
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Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 27/2/2019 waarbij de effectief (Raemdonck R-) en 
plaatsvervangend (Geerts S) vertegenwoordiger van de gemeente in de algemene vergadering van 
Haviland werd aangeduid;

Overwegende dat artikel 432 van het Decreet Lokaal Bestuur bepaalt dat de vaststelling van het 
mandaat van de vertegenwoordiger dient herhaald te worden voor elke vergadering;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Artikel 1 
Het voorstel van statutenwijziging van Haviland zoals werd aangenomen door de raad van bestuur op 
22 februari 2021 wordt goedgekeurd.

Artikel 2
De reeds gevolmachtigde effectieve afgevaardigde en plaatsvervangend afgevaardigde – gedurende 
de huidige legislatuur – is gemandateerd om de statutenwijzigingen op de algemene vergadering van 
Haviland Intercommunale van 16 juni 2021 goed te keuren.

Artikel 3
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit.

9. FLUVIUS OV mandatering gemeentelijke afgevaardigde buitengewone algemene vergadering 26 
mei 2021/agenda.  Goedkeuring.

De raad,

Gelet op het feit dat de gemeente aangesloten is bij Fluvius Opdrachthoudende Vereniging;

Gelet op het feit dat de gemeente per aangetekend schrijven van 22 maart 2021 werd opgeroepen 
om deel te nemen aan de Algemene Vergadering tevens Jaarvergadering van Fluvius 
Opdrachthoudende Vereniging die op 26 mei 2021 wordt gehouden met als agenda:

1. Kennisneming van het jaarverslag, het verslag van de Raad van Bestuur en het verslag 
van de Commissaris.

2. Goedkeuring van de jaarrekening over het boekjaar 2020.
3. Verlenen van afzonderlijke kwijting aan de bestuurders en aan de Commissaris.
4. Statutaire benoemingen.
5. Statutaire mededelingen;

Gelet op de beraadslagingen ;

Gelet op het artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat 
de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke 
algemene vergadering;
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Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 27 februari 2019 houdende de aanduiding van de 
heer Sander Geerts als gemeentelijke vertegenwoordiger en de heer Gunther Roobaert als 
gemeentelijke vertegenwoordiger;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Artikel 1

Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Algemene Vergadering tevens Jaarvergadering 
van Fluvius Opdrachthoudende Vereniging d.d. 26 mei 2021 met als agendapunten:

1. Kennisneming van het jaarverslag, het verslag van de Raad van Bestuur en het verslag 
van de Commissaris.

2. Goedkeuring van de jaarrekening over het boekjaar 2020.
3. Verlenen van afzonderlijke kwijting aan de bestuurders en aan de Commissaris.
4. Statutaire benoemingen.
5. Statutaire mededelingen.

Artikel 2

De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de digitale Algemene Vergadering 
tevens Jaarvergadering van Fluvius Opdrachthoudende Vereniging op 26 mei 2021 (of iedere andere 
datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op te dragen zijn stemgedrag af te 
stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake voormeld artikel 1 van 
onderhavige beslissing.

Artikel 3

Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde be- 
slissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan Fluvius Opdrachthoudende 
Vereniging, ter attentie van het secretariaat (in pdf-versie), uitsluitend op het e-mailadres 
vennootschapssecretariaat@fluvius.be.

10. Fluvius West – mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene vergadering tevens 
jaarvergadering 21 juni 2021/agenda.  Goedkeuring.  

De raad,

Gelet op het feit dat de gemeente voor één of meerdere activiteiten aangesloten is bij de 
opdrachthoudende vereniging Fluvius West;

Gelet op het feit dat de gemeente per aangetekend schrijven van 8 maart 2021 werd opgeroepen om 
deel te nemen aan de Algemene vergadering tevens jaarvergadering van Fluvius West die op 21 juni 
2021 plaats heeft in “Salons Sint-Germain, De Breyne Peellaertstraat 12 te 8600 Diksmuide”;

Gelet op het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de gemeente per brief van 29 maart 
2021 overgemaakt werd;

mailto:vennootschapssecretariaat@fluvius.be
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Gelet op artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat de 
vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke 
Algemene Vergadering;

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad 29 januari 2019 houdende de aanduiding van de heer 
Gunther Roobaert als vertegenwoordiger in de algemene vergadering ;

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad 23 februari 2021 houdende de aanduiding van de heer 
René De Vos als plaatsvervangende vertegenwoordiger;

Gelet op het feit dat we heden geconfronteerd worden met het coronavirus COVID-19, waarbij het 
op heden niet vaststaat onder welke vorm deze Algemene Vergadering zal kunnen plaatsvinden;

Gelet op de huidige federale richtlijnen alsook de politiebesluiten van de gouverneurs en de 
informatie via het Agentschap Binnenlands Bestuur omtrent het coronavirus COVID-19 (en de 
mogelijke evolutie in en aanpassing van deze richtlijnen en informatie) en de impact hiervan op 
onderhavige bijeenkomst kan desgevallend overgegaan worden tot het houden van een digitale 
Algemene Vergadering indien dit noodzakelijk mocht blijken;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Art. 1. – Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Algemene Vergadering tevens 
jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Fluvius West dd 21 juni 2021 :

1. Kennisneming verslagen van Fluvius West  van de Raad van Bestuur en van de 
commissaris over het boekjaar 2020.   

2. Goedkeuring van de jaarrekening van Fluvius West afgesloten op 31 december 2020 
(balans, resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en 
waarderingsregels).

3. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig art. 6:114 en volgend WVV.
4. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris van Fluvius West met betrekking tot het boekjaar 
2020. 

5. A. Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor 
(neven)activiteiten.
B. Aanvaarding intrekking beheersoverdracht Kortemark voor de nevenactiviteit 
openbare verlichting (verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen) en diensten als 
onderdeel van ‘licht als dienstverlening’.

6. Statutaire benoemingen
7. Statutaire mededelingen

Art. 2. – De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de (fysiek of digitale 
Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Fluvius West op 
21 juni 2021 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op te dragen 
zijn stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake 
voormeld artikel 1 van onderhavige beslissing.

Art. 3. – het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan ter verrichten aan de opdrachthoudende 
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vereniging Fluvius West, ter attentie van het secretariaat (in pfd-versie), uitsluiten op het e-mailadres 
vennootschapssectretariaat@fluvius.be.

11. Riobra – mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene vergadering tevens 
jaarvergadering 29 juni 2021/agenda.  Goedkeuring.

De raad,

Gelet op het feit dat de gemeente voor één of meerdere activiteiten aangesloten is bij de 
opdrachthoudende vereniging Riobra;

Gelet op het feit dat de gemeente/stad per aangetekend schrijven van 29 maart 2021 werd 
opgeroepen om deel te nemen aan de Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van Riobra die 
op 29 juni 2021 plaatsheeft in de kantoren van Fluvius, Diestsesteenweg 126 te 3210 Lubbeek;

Gelet op het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de gemeente/stad per brief van 29 
maart 2021 overgemaakt werd;

Gelet op het artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat 
de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke 
Algemene Vergadering; 

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 26 maart 2019 houdende de aanduiding van 
mevrouw Greta Cochez als gemeentelijke afgevaardigde en Sander Geerts als plaatsvervanger ;

Gelet op het feit dat we heden geconfronteerd worden met het coronavirus COVID-19, waarbij het 
op heden niet vaststaat onder welke vorm deze Algemene Vergadering zal kunnen plaatsvinden;

Gelet op de huidige federale richtlijnen alsook de politiebesluiten van de gouverneurs en de 
informatie via het Agentschap Binnenlands Bestuur omtrent het coronavirus COVID-19 (en de 
mogelijke evolutie in en aanpassing van deze richtlijnen en informatie) en de impact hiervan op 
onderhavige bijeenkomst kan desgevallend overgegaan worden tot het houden van een digitale 
Algemene Vergadering indien dit noodzakelijk mocht blijken;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Art 1. - Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Algemene Vergadering tevens 
jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Riobra d.d. 29 juni 2021:

8. Kennisneming verslagen van Riobra van de Raad van Bestuur en van de commissaris 
over het boekjaar 2020.   

9. Goedkeuring van de jaarrekening van Riobra afgesloten op 31 december 2020 (balans, 
resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en waarderingsregels).

10. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 
bestuurscomités en de commissaris van Riobra met betrekking tot het boekjaar 2020. 

11. Desgevallen aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor (neven)activiteiten
12. Statutaire benoemingen
13. Statutaire mededelingen

mailto:vennootschapssectretariaat@fluvius.be
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6.1 actualisering van het register van de deelnemers. 

Art. 2. – De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de (fysieke of digitale) 
Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Riobra die op 29 
juni 2021 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op te dragen 
zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden 
inzake voormeld artikel 1 van onderhavige beslissing.

Art. 3. – Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende vereniging 
Riobra, ter attentie van het secretariaat (in pdf-versie) uitsluitend op het e-mailadres 
vennootschapssecretariaat@fluvius.be.  

12. PBE – mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene vergadering 25 juni 2021/agenda.  
Goedkeuring.

De raad,

Gelet op het feit dat de gemeente voor één of meerdere activiteiten aangesloten is bij de 
opdrachthoudende vereniging PBE;

Gelet op het feit dat de gemeente per aangetekend schrijven van 29 maart 2021 werd opgeroepen 
om deel te nemen aan de Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van PBE die op 25 juni 2021 
plaatsheeft in “het Fluvius-gebouw te 3210 Lubbeek, Diestsesteenweg 126”;

De agenda werd door de Raad van Bestuur op 15 maart 2021 als volgt samengesteld:

- Kennisneming verslagen van PBE van de Raad van Bestuur en van de commissaris 
over het boekjaar 2020.   

- Goedkeuring van de jaarrekening van PBE afgesloten op 31 december 2020 (balans, 
resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en 
waarderingsregels).

- Vaststelling uitkeringen overeenkomstig art. 6:114 en volgend WVV.    
- Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris van PBE met betrekking tot het boekjaar 2020.  
- Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor 

(neven)activiteiten. 
- Statutaire benoemingen.
- Statutaire mededelingen

Gelet op het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de gemeente per brief van 29 maart 
2021 overgemaakt werd;

Gelet op het artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat 
de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke 
Algemene Vergadering; 

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 29 januari 2019 houdende de aanduiding van de 
heer Sander Geerts als gemeentelijke vertegenwoordiger en de heer Gunther Roobaert als 
plaatsvervangend vertegenwoordiger;



19

Gelet op het feit dat we heden geconfronteerd worden met het coronavirus COVID-19, waarbij het 
op heden niet vaststaat onder welke vorm deze Algemene Vergadering zal kunnen plaatsvinden;

Gelet op de huidige federale richtlijnen alsook de politiebesluiten van de gouverneurs en de 
informatie via het Agentschap Binnenlands Bestuur omtrent het coronavirus COVID-19 (en de 
mogelijke evolutie in en aanpassing van deze richtlijnen en informatie) en de impact hiervan op 
onderhavige bijeenkomst kan desgevallend overgegaan worden tot het houden van een digitale 
Algemene Vergadering indien dit noodzakelijk mocht blijken;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Art 1. - Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Algemene Vergadering tevens 
jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging PBE d.d. 25 juni 2021:

1. Kennisneming verslagen van PBE van de Raad van Bestuur en van de commissaris over 
het boekjaar 2020.   

2. Goedkeuring van de jaarrekening van PBE afgesloten op 31 december 2020 (balans, 
resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en waarderingsregels).

3. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig art. 6:114 en volgend WVV.    
4. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris van PBE met betrekking tot het boekjaar 2020.  
5. Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor (neven)activiteiten. 
6. Statutaire benoemingen.
7. Statutaire mededelingen.

Art. 2. - De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de (fysieke of digitale) 
Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging PBE op 25 juni 
2021 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op te dragen 
zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden 
inzake voormeld artikel 1 van onderhavige beslissing.

Artikel 3
Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde beslis-
singen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende vereniging PBE 
ter attentie van het secretariaat (in pdf-versie), uitsluitend op het e-mailadres 
vennootschapssecretariaat@fluvius.be.

13. Verkeer en mobiliteit – Aanvullend reglement op de politie over het wegverkeer – 
Terkammenstraat

De raad,

Juridisch kader:
- de nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988;
- het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017;
- de wet betreffende de politie over het wegverkeer van 16 maart 1968;

mailto:vennootschapssecretariaat@fluvius.be
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- het Koninklijk besluit houdende algemeen reglement op de politie van het wegverkeer en het 
gebruik van de openbare weg van 1 december 1975;

- het ministerieel besluit waarbij de minimumafmetingen en de bijzondere 
plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald van 11 oktober 1976;

- het decreet betreffende de aanvullende reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en 
bekostiging van de verkeerstekens van 16 mei 2008;

- het besluit van de Vlaamse Regering betreffende de aanvullende reglementen op het 
wegverkeer en de plaatsing en bekostiging van de verkeerstekens van 23 januari 2009;

- de omzendbrief betreffende de gemeentelijke aanvullende reglementen op de politie van het 
wegverkeer van 4 april 2009.

Consideransen:
De hierna genoemde wegen betreffen gemeentewegen.

In het aanvullend politiereglement van de Terkammenstraat, goedgekeurd op de gemeenteraad van 
26 november 2019, staat in art. 4a opgenomen dat de aanleg van een bijkomende oversteekplaats 
t.h.v. de Huttestraat of de Molenstraat door het college dient onderzocht te worden, in functie van 
voetgangers komende vanuit uit de Ring.

Gelet op het positieve advies van de lokale politie van 23/01/2021 voor het voorzien van een 
zebrapad t.h.v. het kruispunt Terkammenstraat met Terheugenstraat. 

De maatregelen zijn noodzakelijk om het vlot verkeer en de veiligheid van de weggebruikers te 
verzekeren.

Amendement vanuit CD&V-, N-VA- en DVP-fractie, ingediend door P. Van Cutsem, 
gemeenteraadslid, betreffende het agendapunt :

Omwille van besproken verkeerssituatie stellen wij vanuit de gezamenlijke oppositie (CD&V, 
DVP en N-VA) volgend amendement voor :

Bij “Volgende verkeerstekens worden geplaatst” wordt volgend bijgevoegd:

 Oplichtende verkeersborden A21 (op zonneenergie)

in beide rijrichtingen op een duidelijk zichtbare plaats van ongeveer 50 meter voor de 
oversteekplaats Terkammenstraat – Terheugenstraat. De exacte afstand zal bepaald worden 
door de plaatsgesteldheid en zichtbaarheid van het bord.

Artikel 5b :

Op de verhoogde berm aan Terkammenstraat hnr 2 wordt , ter hoogte van de 
oversteekplaats Terheugenstraat een vrije zone voorzien, afgebakend met door witte 
evenwijdige schuine strepen en/of paaltjes.
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De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het ingediende amendement :

BESLUIT : : met 8 neen-stemmen (Timmermans E., Cochez G., Seghers R., Beeckmans S., Roobaert G., 
De Vos R., Derijcke G, Geerts S.) en 7 ja-stemmen (De Roubaix A., Van Cutsem P., Decrick 
L.,Vanbellinghen P., De Cuyper K., De Cort S., Claeys G.) :

Enig artikel 1. : Het amendement, houdende voorstel tot wijziging van artikel 1 en 5b, wordt niet 
goedgekeurd.

De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het punt zoals geagendeerd :

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Artikel 1: voorrangsregeling
De bestuurders die rijden op Terkammenstraat hebben voorrang op de bestuurders die rijden op de 
zijstraten van Terkammenstraat. De bestuurders van de Terkammenstraat dienen voorrang te 
verlenen aan bestuurders op de as Huttestraat en Terkammenstraat HNR 1-9.

Volgende verkeerstekens worden geplaatst:
 verkeersborden B15c en B15f:

o in beide rijrichtingen voor het kruispunt met zijweg ZN, coördinaat N50.742586 
E4.145594;

 verkeersbord B1 en streep gevormd door witte driehoeken:
o in zijstraat ZN, voor het kruispunt met Terkammenstraat, coördinaat N50.742586 

E4.145594
o Terkammenstraat, voor het kruispunt met Huttestraat

 verkeersborden B15a en B15f met onderbord type VIII
o in beide rijrichtingen voor het kruispunt met Terkammenstraat-Huttestraat, 

coördinaat N50.739781, E4.136264

Artikel 2: snelheidsregime
Het snelheidsregime van 50 km/u blijft behouden, zoals bepaald in eerder opgestelde aanvullende 
reglementen voor lokale wegen type III (zone 50 km/u).

Er geldt een snelheidsbeperking van 50 km/u voor de Terkammenstraat (lokale weg cat. II) 
Volgende verkeerstekens worden geplaatst:
 verkeersborden C43 – 50 km/u:

o in beide rijrichtingen voor het kruispunt met zijweg ZN, coördinaat N50.739781, 
E4.136264.

Artikel 3: overlangse wegmarkeringen die de rijstroken aanduiden
Vanaf Huttestraat tot Kriekelaerestraat worden volgende wegmarkeringen aangebracht:
 een doorlopende streep, tussen de oversteekplaats voor voetgangers ter hoogte van het 

kruispunt met Huttestraat tot voor HNR 10, gevolgd door een naderingsmarkering tot voor 
HNR 14;

Terkammenstraat, tussen Huttestraat en Molenstraat worden volgende markeringen aangebracht:
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 een doorlopende streep, tussen het verdrijvingsvlak t.h.v. het kruipunt met Huttestraat en 
Terkammenstraat HNR2 tot voor HNR 9, gevolgd door een naderingsmarkering tot voor HNR 
7  met daarna een doorlopende streep tot aan de oversteekplaat voor voetgangers ter 
hoogte van het kruispunt met Terheugenstraat.

 een doorlopende streep, tussen de oversteekplaats voor voetgangers ter hoogte van het 
kruispunt met Terheugenstraat tot voor het kruispunt met Terheugenstraat, gevolgd door 
een naderingsmarkering tot voor HNR 5;

 een onderbroken streep, vanaf HNR 5 tot en met de Molenstraat.

Artikel 4: oversteekplaatsen
Een oversteekplaats voor voetgangers wordt getrokken ter hoogte van het kruispunt van 
Terkammenstraat met Huttestraat.
Een oversteekplaats voor voetgangers wordt getrokken ter hoogte van het kruispunt van 
Terkammenstraat met Terheugenstraat.

Artikel 5: verkeersgeleiders en verdrijvingsvlakken
Verkeersgeleiders en verdrijvingsvlakken door middel van wegmarkeringen worden aangebracht 
voor het kruispunt met Huttestraat:
 in het midden van Terkammenstraat tussen de oversteekplaats voor voetgangers en 

Huttestraat;
 aan de zijde van de oneven huisnummers, vanaf ca. 3m voor de oversteekplaats voor 

voetgangers tot na het kruispunt met Huttestraat, onderbroken door voornoemde 
oversteekplaats.

Verkeersgeleiders en verdrijvingsvlakken door middel van wegmarkeringen worden aangebracht 
voor het kruispunt met Huttestraat:
 in het midden van Terkammenstraat tussen de HNR 2 en het kruispunt met de Huttestraat.

Artikel 6: opheffing
Opheffing van het aanvullend reglement betreffende de politie over het wegverkeer – 
Terkammenstraat, goedgekeurd op de gemeenteraad van 26 november 2019.

Artikel 7: inwerkingtreding
Dit reglement treedt in werking na kennisgeving via het digitale loket lokale besturen van de Vlaamse 
Overheid.

Artikel 8: kennisgeving aan de Vlaamse Overheid 
Dit besluit en haar bijlage(n) worden digitaal ter kennisgeving overgemaakt via het digitaal loket 
lokale besturen van de Vlaamse Overheid.

Artikel 9: opname in de verkeersbordendatabank
De in dit besluit omschreven maatregelen moeten zodra mogelijk na de uitvoering van dit reglement 
door de bevoegde dienst worden gepubliceerd in de verkeersbordendatabank.

14. Cultuur - Jaarverslag Cultuurregio Pajottenland & Zennevallei 2020. Kennisname.

De raad,

Gelet op het decreet lokaal bestuur;
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Gelet op het cultureel erfgoeddecreet van 24 februari 2017;

Gelet op het onroerenderfgoeddecreet van 12 juli 2013 en het onroerenderfgoedbesluit van 1 
januari 2015;

Gelet op het decreet bovenlokale cultuurwerking van 1 januari 2019;

Gelet op de statuten van de Projectvereniging Cultuurregio Pajottenland & Zennevallei;

Gelet op het lidmaatschap van de gemeente aan de werkingen van de Cultuurregio Pajottenland & 
Zennevallei; 

Gelet op het jaarverslag 2020 van de Cultuurregio Pajottenland & Zennevallei waarin een overzicht 
wordt gegeven van de drie deelwerkingen rond bovenlokale cultuur, onroerend erfgoed en cultureel 
erfgoed. Naast het algemeen verslag staat op pagina 2 ook een overzicht wat de samenwerking in 
2020 betekende voor uw gemeente;

Gelet op de beslissing van het college van burgemeester en schepenen van  30 maart 2021. 

BESLUIT: Kennisname

Enig artikel – De gemeenteraad neemt kennis van het jaarverslag van de cultuurregio Pajottenland & 
Zennevallei 2020.

15. Volksgezondheid - Erkenning Logo Zenneland vzw 2022-2027. Goedkeuring.

De raad,

Gelet op het decreet betreffende het preventieve gezondheidsbeleid in Vlaanderen van 21 november 
2003 en latere wijzigingen. In het bijzonder titel III, hoofdstuk VII;

Gelet op het besluit van de Vlaamse Regering betreffende de Logo’s van 30 januari 2009. In het 
bijzonder hoofdstuk III;

Gelet op het decreet lokaal sociaal beleid van 9 februari 2018 en latere wijzigingen. In het bijzonder 
artikel 7 §7;

Gelet op de omzendbrief van het departement Welzijn, Volksgezondheid en Gezin over het lokaal 
sociaal beleid van 26 oktober 2018;

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017. In het bijzonder artikels 2 §2, 41 §4 & §5, 
78 §5 & §6;

In overweging genomen dat Logo Zenneland vzw is belast met de realisatie van de Vlaamse
gezondheidsdoelstellingen en dat doet i.s.m. lokale en regionale partners in de regio
Zenneland waaronder de lokale besturen;

Gelet op het feit dat Logo Zenneland vzw sedert 2013 Gemeente Pepingen bij de uitbouw van
een integraal preventief gezondheidsbeleid ondersteunt. Logo Zenneland vzw biedt hiervoor
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zowel kant- en klare thematische materialen aan, materialen voor procesbegeleiding en
effectieve procesbegeleiding en coaching op maat;

Gelet op het schrijven van Logo Zenneland vzw van 30 maart 2021;

Gelet op de Vlaamse gezondheidsdoelstellingen zoals terug te vinden op de site van het
Agentschap Zorg en Gezondheid;

Gelet op het meerjarenplan 2020 – 2025 van de gemeente en het OCMW waar er aandacht is
voor gezondheidspromotie en ziektepreventie;

In overweging genomen dat ten gevolge van de coronacrisis het belang van
gezondheidspromotie en ziektepreventie nog meer dan ooit duidelijk is geworden. Effectieve
gezondheidspromotie en ziektepreventie is integraal en gebeurt i.s.m. lokale en regionale
partners waarvan Logo Zenneland vzw een belangrijke is;

Gelet op het feit dat Logo Zenneland vzw opnieuw erkend moet worden voor de periode 2022
– 2027. Hiervoor moet een lijst van erkende partners waaronder de lokale besturen die deel
uitmaken van het werkingsgebied van Logo Zenneland vzw deze erkenning formeel
ondersteunen (zie artikel 4 van het Besluit van de Vlaamse Regering van 30 januari 2009);

Overwegende dat de ondersteuning van de erkenning geen automatisch lidmaatschap van
Logo Zenneland vzw inhoudt. Hierrond zal pas door Logo Zenneland vzw gecommuniceerd
worden na goedkeuring van hun erkenning;

Overwegende dat de ondersteuning van de erkenning geen financiële impact inhoudt;

Gelet op het besluit van het college van burgemeester en schepenen van 6 april 2021.

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Enig artikel – De gemeenteraad ondersteunt de erkenning van Logo Zenneland vzw voor de
periode 2022 – 2027, ondertekent het erkenningsformulier en belast de dienst gezondheid en
preventie met de verdere opvolging hiervan.

16. Algemeen gemeentelijk reglement fotowedstrijden. Goedkeuring. 

De gemeenteraad;

Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017;

Overwegende dat het aanbod van allerlei acties groot is en dat het schepencollege de kans moet 
krijgen om afhankelijk van de aangeboden acties al dan niet te beslissen om er een fotowedstrijd aan 
toe te voegen; 

Overwegende dat het vereiste budget voorzien is in het meerjarenplan van de bevoegde dienst; 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen van 19 april 2021. 
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Amendement vanuit CD&V-, N-VA- en DVP-fractie, ingediend door P. Van Cutsem, 
gemeenteraadslid, betreffende het agendapunt :

De oppositiepartijen CD&V, DVP en N-VA dienen voor volgende constructieve voorstellen tot 
aanpassingen/aanvullingen een amendement in:

 
Artikel 1 van het reglement: Wie kan deelnemen?

De wedstrijd staat open voor iedere natuurlijke persoon die gedomicilieerd is in gemeente 
Pepingen, met uitzondering van de juryleden “en politieke mandatarissen in de gemeente”. 
De deelname aan de wedstrijd is gratis.

Artikel 2: Toevoegen: - De foto’s moeten op het grondgebied van Pepingen gefotografeerd 
zijn.

Artikel 4: Jury – “betrokken” adviesraad aan toe voegen.

Artikel 5: …. worden in alle vormen van “gemeentelijke” publicaties….

Artikel 6: Prijsuitreiking: worden de winnaars “en alle gemeenteraadsleden” uitgenodigd.

Artikel 2 van het besluit: Het schepencollege wordt gemachtigd om te beslissen om al dan 
niet een fotowedstrijd te koppelen aan allerlei initiatieven. Het college vraagt vooraf advies 
aan de betrokken adviesraad.

De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het ingediende amendement :

BESLUIT : : met 8 neen-stemmen (Timmermans E., Cochez G., Seghers R., Beeckmans S., Roobaert G., 
De Vos R., Derijcke G, Geerts S.) en 7 ja-stemmen (De Roubaix A., Van Cutsem P., Decrick L., 
Vanbellinghen P., De Cuyper K., De Cort S., Claeys G.) :

Enig artikel 1. : Het amendement, houdende voorstel tot wijzigingen in artikel 1 en 2 van het besluit, 
wordt niet goedgekeurd.

De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het punt zoals geagendeerd :

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Beeckmans S., De Vos R., Roobaert G, De Cuyper K., De Cort S., Claeys 
G., Derijcke G., Geerts S.) :

Artikel 1 : het gemeentelijk reglement fotowedstrijden wordt goedgekeurd als volgt : 

Artikel 1: Wie kan deelnemen ? 
De wedstrijd staat open voor iedere natuurlijke persoon die gedomicilieerd is in gemeente 
Pepingen, met uitzondering van de juryleden. De deelname aan de wedstrijd is gratis. 

Artikel 2: termijn
Het schepencollege beslist of de wedstrijd al dan niet jaarlijks wordt georganiseerd en 
bepaalt de uiterste indieningsdatum en de looptijd van de wedstrijd. De voorwaarden 
waaraan de foto’s moeten voldoen, zijn de volgende : 

- Collages van verschillende foto’s of bewerkte foto’s worden niet geaccepteerd;
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- De foto’s dienen vrij te zijn van teksten, namen of data;
- De foto’s dienen ingeleverd te worden in één van volgende bestandsvormen: jpeg - 

gif;
- De foto’s dienen persoonlijk gefotografeerd te zijn en moeten vrij zijn van auteurs- of 

publicatierechten. 

Elke inzending bevat duidelijk de naam- en adresgegevens van de indiener. 

Artikel 3: inzending deelnames
De foto mag digitaal ingestuurd worden via info@pepingen.be of mag afgedrukt 
binnengebracht worden via het gemeentehuis. 
De gemeente Pepingen kan een persoon altijd uitsluiten van deelname aan de wedstrijd in 
geval van inbreuk op één van de deelnamevoorwaarden of in geval van misbruik, misleiding 
of een deelname te kwader trouw aan deze wedstrijd.

Artikel 4: Jury 
De winnaars worden geselecteerd door een jury die bestaat uit de bevoegde schepen, 
ambtenaar en voorzitter van adviesraad. De jury zal op onafhankelijke en autonome wijze 10 
winnaars selecteren die een Pepingse cadeaubon van €25 zullen ontvangen.
Deelnemers erkennen door het feit van deelname het algemene wedstrijdreglement. Alle 
situaties die niet uitdrukkelijk door dit reglement zijn voorzien, worden beoordeeld door de 
jury.
De beslissingen van de jury zijn onherroepelijk.

Artikel 5: eigendomsrecht  
Alle inzenders aanvaarden dat het door hen ingezonden materiaal ter beschikking blijft van 
het gemeentebestuur van Pepingen en dat dit door hen vrij kan gebruikt worden in alle 
vormen van publicaties. De deelnemers en winnaars van de wedstrijd verlenen toestemming 
aan de gemeente Pepingen om, zonder dat deze laatste daartoe enige vergoeding 
verschuldigd is, foto’s van hen te reproduceren en te publiceren, en dit zonder enige 
territoriale of tijdsbeperking, in het kader van de communicatie rond de wedstijd. 
Indien er andere personen op de foto of selfie staan, gaat de gemeente ervan uit dat u hun 
toestemming hiervoor geeft.
Gemeentebestuur Pepingen zal niet verantwoordelijk gesteld worden voor eisen of klachten 
i.v.m. het overtreden van rechten of schade door derde partijen. De gemeente Pepingen kan 
niet aansprakelijk gehouden worden voor gebeurlijke ongevallen die verband houden met 
deze wedstrijd.

Artikel 6: prijsuitreiking 
De inwoners nemen een foto van de geformuleerde opdracht door het schepencollege. De 
winnaars worden persoonlijk op de hoogte gebracht. Indien de Corona-maatregelen dit 
toelaten, worden de winnaars uitgenodigd naar een ontvangstmoment waar iedere winnaar 
een Pepingse cadeaubon t.w.v. 25€ overhandigd krijgt. Het geschenk is niet inwisselbaar 
tegen speciën of andere voordelen in natura. Er zal maximaal één prijs per gezin uitgereikt 
worden.

Artikel 7: privacy
In uitvoering van de Wet van 5 september 2018 tot bescherming van de persoonlijke 
levenssfeer ten opzichte van de verwerking van persoonsgegevens wordt meegedeeld dat 
het gemeentebestuur de meegedeelde persoonsgegevens enkel zal verwerken in het kader 
van de gemeentelijke fotowedstrijd. De gegevens zullen niet worden aangewend voor andere 
doeleinden. 

mailto:info@pepingen.be
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Artikel 8: De beslissing wordt kenbaar gemaakt via de gemeentelijke website en het 
gemeentelijke infoblad.

Artikel 2 : Het schepencollege wordt gemachtigd om te beslissen om al dan niet een fotowedstrijd te 
koppelen aan allerlei initiatieven.

17 Milieu - Samenstelling gemeentelijke milieuadviesraad. Wijziging. Goedkeuring.

De raad,

Gelet op de desbetreffende artikelen van het decreet lokaal bestuur; 

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 26 februari 2013 betreffende de gemeentelijke 
milieuadviesraad: Statuten,  het huishoudelijk reglement en afsprakennota – Wijziging – 
Goedkeuring.

Gelet op de statuten van de gemeentelijke milieuadviesraad (GR 26/02/2013), artikel 6: 
Samenstelling;

Gelet op de statuten van de gemeentelijke milieuadviesraad (GR 26/02/2013) – artikel  6.1°: Het 
aantal stemgerechtigde leden van de milieuraad bestaat voor minstens één derde uit 
vertegenwoordigers van natuur- en milieuverenigingen;

Overwegende dat de voorgestelde nieuwe toetreding van de milieuraad, zorgt voor een nieuw aantal 
waarbij 7 van de 18 stemgerechtigde leden een milieu- en natuurvereniging vertegenwoordigen of 
de desbetreffende verenigingen hebben natuur en milieu als nevendoelstelling;

Overwegende dat de 1/3 milieu- en natuurverhouding hierdoor wordt gehaald;

Gelet op de statuten van de milieuraad (GR 26/02/2013) – artikel  6.2°: Mannen en vrouwen zijn voor 
ten minste één derde vertegenwoordigd binnen het aantal stemgerechtigde leden;

Overwegende dat de voorgestelde nieuwe toetreding van de milieuraad, zorgt voor een nieuw aantal 
waarbij 6 van de 18 stemgerechtigde leden vrouw zijn; 

Overwegende dat de 1/3 man-vrouwverhouding wordt gehaald;

Gelet op de vraag van huidig lid, Marileen Janssens, aan de gemeenteraad om te mogen blijven 
deelnemen in de gemeentelijke milieuadviesraad als stemgerechtigd lid, vertegenwoordigd als 
inwoner in plaats van een vertegenwoordiging vanuit een onderwijsinstelling. Zij heeft haar aanvraag 
ingediend via e-mail op 27 januari 2021;

Gelet op de vraag van onderwijsinstelling Hartentroef, voor het afvaardigen van een vervangend 
kandidaat, aan de gemeenteraad om op te nemen in de gemeentelijke milieuadviesraad als 
stemgerechtigd lid : Inés Appelmans, vertegenwoordigd vanuit de onderwijsinstelling. Deze aanvraag 
werd ingediend door Luc Scheppers via e-mail op 24 februari 2021;

Overwegende dat aan het mandaat van Clement Raymond een einde wordt gesteld wegens 
overlijden.
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Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen van 13 april 2021. 

Gelet op het voorstel van de bevoegd schepen ter zitting om volgende wijziging door te voeren in het 
voorliggend besluit : René De Vos, heden gemeenteraadslid, schrappen als lid van de gemeentelijke 
adviesraad ; 

De voorzitter gaat over tot de stemming over het voorliggend aangepast besluit :

BESLUIT : : met 8 ja-stemmen (Timmermans E., Cochez G., Seghers R., Beeckmans S., Roobaert G., De 
Vos R., Derijcke G, Geerts S.) en 7 neen-stemmen (De Roubaix A., Van Cutsem P., Decrick 
L.,Vanbellinghen P., De Cuyper K., De Cort S., Claeys G.) :

Artikel 1 - In paragraaf 1 van artikel 5 van de statuten van de gemeentelijke milieuadviesraad 
goedgekeurd door de gemeenteraad in zitting van 26 februari 2013 worden de woorden “13 
stemgerechtigde leden” vervangen door de woorden “stemgerechtigde leden”. 

Art. 2 - De volgende personen worden aangewezen als stemgerechtigde personen, om deel te 
nemen aan de algemene vergaderingen van de gemeentelijke milieuadviesraad 2019-2024 van de 
gemeente Pepingen:

Kandidaat milieuraad Aard vereniging
Man/
vrouw Categorie

Vanden Branden Stijn
Wildbeheerseenheid Ter Rijst en 
Holland man Jachtvereniging

Leroy André Landbouworganisatie ABS man Landbouwvereniging

Sergoyne Annie Landelijk Vlaanderen vrouw
Vereniging voor land, bos- 
en natuureigenaars 

Van Schepdael Egide Boerenbond, Landelijke Gilde man

Landbouwvereniging + 
andere vereniging met 
milieu – en natuur als 
nevendoelstelling

Ghysels Marie-
Thérèse inwoner vrouw inwoner
Engels Wim inwoner man inwoner
Deknop Karla School Spring in 't Veld vrouw Onderwijsinstelling
Van Springel Jan inwoner man inwoner

De Pauw Geert
Natuurpunt Pepingen, Pajopower 
vzw man Milieu- en natuurvereniging

Boeckx Filip Natuurkunde man Studentenvereniging

Vanwaeyenbergh Jos
VELT, Steunpunt Levend Erfgoed, 
NVA Pepingen man Milieu- en natuurvereniging

Vansnick Willy inwoner man inwoner

Van Cauter Koenraad
Natuurpunt, Vogelbescherming, 
WWF, Greenpeace, VELT man Milieu- en natuurvereniging

Verdoodt Steve Bedrijfsgilde, Landelijke Gilde man

Landbouwvereniging + 
andere vereniging met 
milieu – en natuur als 
nevendoel-stelling
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Brys Monique Natuurpunt Vrouw Natuurpunt
Janssens Marileen Inwoner Vrouw Inwoner
Appelmans Inés School Hartentroef Vrouw Onderwijsinstelling

Art. 3 - De volgende personen worden aangewezen als niet - stemgerechtigde personen, om deel te 
nemen aan de algemene vergaderingen van de gemeentelijke milieuadviesraad 2019-2024 van de 
gemeente Pepingen:

Kandidaat 
milieuraad

Aard functie Man/
vrouw

Categorie

Greta Cochez Schepen van Leefmilieu vrouw Schepen 
Milieu- en omgevingsambtenaar Gemeentelijk ambtenaar 

Art. 4 - Het college van burgemeester en schepenen wordt belast met de uitvoering van de hierbij 
opgenomen beslissing.

Mondelinge vragen aan het college volgens art. 11 §3 huishoudelijk reglement: 

 Vanwege Kristof De Cuyper, DVP-fractie :

1.Sinds het voorstel via een toegevoegd punt in de gemeenteraadszitting november 2019 namens 
DVP aangaande verkeersremmende maatregelen in de Trapstraat, heeft DVP op verschillende 
gemeenteraadszittingen meermaals gevraagd naar de stand van zaken. Tijdens de 
gemeenteraadszitting op 25 februari 2021 werd door de bevoegde schepen geantwoord dat het 
materiaal klaar stond en men aan het wachten was op betere weersomstandigheden. Gelet er tot op 
heden geen wijzigingen zijn aangebracht in de Trapstraat stelt DVP dan ook opnieuw de vraag naar 
de stand van zaken en verdere timing van deze uitvoeringswerken.

Antwoord vanwege Saskia Beeckmans, schepen : de brief naar de aangelanden met uitleg 
over de proefopstelling is vorige week klaargemaakt door de diensten en wordt deze week 
verzonden. De werken zijn ingepland begin mei voor wat betreft de Trapstraat.

2. Gelet Haviland een overleg heeft gehad met de provincie in opdracht van de gemeente aangaande 
een mogelijke toekomstige KMO zone te Pepingen, graag vernomen wat het standpunt/advies was 
vanwege de provinciale diensten. M.a.w geeft de provincie een positief of negatief advies op de 
vraagstelling vanwege het huidige bestuur inzake hun realisatiewens van een nieuwe KMO zone te 
Pepingen ? Graag copie ontvangen van het provinciaal advies en/of verslag vanwege Haviland.

Antwoord vanwege Eddy Timmermans, burgemeester : Het zal heel moeilijk zijn om een 
KMO-zone te realiseren en er zal gekeken worden naar locaties waar op kleinschalige basis 
kan gestart worden.

3. In gemeenteraadszitting 25 februari 2020 werd het toegevoegd punt  ingediend door DVP 
aangaande de aanschaf en plaatsing van AED toestellen weggestemd door LVB.
In collegezitting van 8 juni 2020 lezen we een beslissing tot opmaak van een specifiek reglement 
inzake alle AED toestellen.
DVP stelt dan ook volgende vraag : wat is de stand van zaken van dit reglement ?
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Antwoord vanwege Rudi Seghers, schepen : Aan dit reglement wordt verder gewerkt. Corona 
heeft een impact op de timing ervan.

4. Sinds jaren worden plastic dopjes ingezameld en bezorgd aan de vzw Belgische Centrum voor 
Geleidehonden, welke na sortering worden gerecycleerd. De opbrengst hiervan dient voor de 
financiering van de opleiding van blindengeleidehonden. DVP doet het voorstel via de mondelinge 
vragen, die voorafgaand schriftelijk dienen ingediend te worden, of er ook op het gemeentehuis en 
het OCMW gebouw (zoals reeds in andere gemeenten en steden mogelijks is) de plastic dopjes 
tijdens de openingsuren kunnen ingeleverd worden en dus niet alleen op het recyclagepark van de 
gemeente.

Antwoord vanwege de Burgemeester : De dopjes kunnen op het containerpark worden 
afgegeven. Op het gemeentehuis is geen ruimte vrij om dit nog te stockeren. Bovendien is dit 
mogelijks niet altijd zeer hygiënisch.

5. Het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad laat de oprichting en organisatie toe van 
gemeenteraadscommissies. Waarom werden deze tot op heden nog niet opgericht en georganiseerd 
? Wanneer zal dit gebeuren ?

Antwoord vanwege Rudi Seghers, schepen : omdat er nog geen nood aan was. Er zal in een 
eerste fase een commissie financiën opgericht worden.

6. Welke concrete stappen worden er door het huidige college van burgemeester en schepenen 
genomen tegenover reeds uitgevoerde werken , wanneer de omgevingsaanvraag als regularisatie op 
het grondgebied van Bogaarden voor de 2de maal (identieke aanvraag) door het college van 
burgemeester en schepenen werd vergund maar voor 2de maal na beroepsprocedure door 
Deputatie werd vernietigd ?

Antwoord vanwege de Burgemeester : Er is op de dienst geen weet van een 
omgevingsaanvraag in bogaarden die al twee keer is vernietigd. 

En tot slot onder het hoofdstuk "Loze Valse Beloften" volgende twee vragen 

7. Tot op heden nog steeds niet in kennis gesteld van de presentatie strategische meerjarenplanning 
zoals voorgesteld op de gemeenteraadszitting 22 december 2020. De vraag kreeg een herinnering in 
de gemeenteraadszitting van januari , februari, maart en nu ook deze van 27 april 2021. Terwijl de 
bevoegde schepen steeds een mondeling antwoord geeft van "we zijn ermee bezig" of "komt binnen 
een paar dagen in orde" enz

Antwoord vanwege Rudi Seghers, schepen : Eerst en vooral zou ik toch willen zeggen dat ik 
de presentatie had opgesteld  met de bedoeling  de voorgestelde cijfers op een bevattelijke 
manier voor te stellen   en waar nodig de linken met het meerjarenplan visueel voor te 
stellen. 
De voorgestelde presentatie is geen verplicht  document dat bij de  meerjarenplanning dient 
gevoegd te worden. Beschouw het onder andere als  een dienst  naar de 
gemeenteraadsleden toe.
Ik meen vorige keer gezegd te hebben dat er een technisch probleem was ( met tijdrovende 
consequenties).  Ik heb  de presentatie echter opnieuw kunnen samenstellen en 
doorgestuurd naar de algemeen directeur.
Dat dit nu moet uitmonden in de kwetsende zin “ loze , valse beloften “ is daarom onnodig en 
onterecht. 
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 Vanwege Gerda Claeys, N-VA-fractie :

1. Trouwen binnenkort in open lucht
Dit was een gezamenlijk extra agendapunt vanwege de oppositie op deze GR tot we het verslag van 
het CBS van 30 maart ontvangen waarin we lezen dat het college de dienst opdracht geeft de 
regelgeving daaromtrent te onderzoeken
Er is een wettelijke basis voor in artikel 165, 1e lid van het Burgerlijk Wetboek. Wij hadden
willen vragen de locatie “Pastorietuin”, het Park Terrijst, in samenwerking met Natuur en
Bos, en eventueel het toekomstig speelbos hiervoor in overweging te nemen.

Antwoord vanwege de Burgemeester : We hebben dit punt al doorgestuurd naar de diensten 
om te onderzoeken.  We nemen de voorgestelde locaties mee op.

2. Startbudget van € 25.000 voor herbestemming landelijke kerken
De provincie Vlaams-Brabant ondersteunt landelijke kerken die een herbestemming willen
realiseren. Kerken liggen vaak centraal in het dorp en met dit project wil de provincie
mogelijkheden bieden voor een andere invulling van deze ruimten en ze ook te vrijwaren
voor toekomstige generaties.  Heeft de gemeente Pepingen een projectdossier ingediend ?
Dat kan tot en met 29 april 2021 !  
De provincie zorgt voor begeleiding van enkele pop-up projecten door PARCUM, het
expertisecentrum voor religieuze kunst , maar ook voor een startbudget. Voorwaarde is een
projectgroep opstarten waarin alle belanghebbenden, van beheerder tot eigenaar, zetelen.

Antwoord vanwege Rudi Seghers, schepen : Het is inderdaad zo dat er momenteel  tot 29 
april 2021 een interessante oproep loopt bij de Provincie Vlaams-Brabant om ondersteuning 
te verkrijgen voor de herbestemming van kerken op het platteland. Bij selectie wordt 25.000 
euro voorzien om te investeren in de voorbereiding en structurele investering van een 
kerkgebouw naar herbestemming toe. 

Het college overwoog om een dossier in te dienen voor de abdijkerk van Bellingen omdat de 
gemeente in het meerjarenplan reeds expliciet aangaf  de uitbouw van de abdijkerk van 
Bellingen  tot een cultuurcentrum te stimuleren en te ondersteunen en dit  in samenwerking 
en overleg met de parochieploeg en culturele verenigingen. Hier gaat het dus over afspraken 
rond een verregaande nevenbestemming van de abdijkerk. Nevenbestemming betekent dat 
er ook nog plaats is voor  eredienst.

Over nevenbestemming van kerken bestaat in Pepingen m.i. een vrij grote consensus. Maar 
hoe ver men hier in  wil in gaan maakt ook onderwerp uit van overleg tussen de partners

De subsidie-oproep die voorligt impliceert echter  een engagement tot herbestemming van 
de kerk wat ook een effectieve “ onttrekking aan de eredienst “ inhoudt. Opdat het 
ingediend dossier ontvankelijk zou moet men dus een traject voorstellen dat uitmondt in de 
ontwijding van de kerk.

Zo ver staan we in Pepingen m.i nog niet. Het debat over de bestemming van kerken zal in 
ieder geval moeten gevoerd worden. Transformaties van kerken moeten  doordacht maar 
ook op een gevoelige en kwalitatieve manier gebeuren . Daarom lijkt het mij aangewezen dit 
debat te voeren van zodra er comfortabelere manieren zijn om met mekaar te overleggen 
dan momenteel in coronatijden het geval is.

3. Subsidie meer toegankelijk groen in de Groene Rand.
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De Vlaamse overheid maakt geld vrij voor natuurprojecten in de Groen Rand, die bijdragen
aan een groene en gezonde leefomgeving voor de randbewoners.  Een gemeente,
vereniging of organisatie uit de brede Vlaamse Rand kan een idee of project indienen en zo
in aanmerking komen voor een subsidie.  Heeft de gemeente Pepingen hiervoor een project
ingediend ?  Indien niet, het kan nog tot en met 15 mei 2021. Inlichtingen
www.natuurenbos.be/groenerand

Antwoord vanwege Greta Cochez, schepen : De betrokken diensten werden gecontacteerd. 
Men kan slechts een project indienen als men reeds eigenaar is van de grond. Indien  we een 
gedeelte van het stuk grond gelegen in Bellingen, (KWZI) kunnen kopen moeten we nog 2 
jaar wachten omdat er een pachter zou zijn. 

 Vanwege André De Roubaix, CD&V-fractie : 

Problematiek van de restafvalzakken:
Wij vernamen dat Intradura de stock van de restafvalzakken uit de winkels heeft opgehaald.
Ook een burger vroeg om restafvalzakken terug te nemen omdat ze voor eind juni 2021 niet zullen 
opgebruikt zijn.
Er is ook nog 1 pallet dozen met restafvalzakken in stock.
Wij lazen dat het college van burgemeester en schepenen deze restafval zakken bestemd voor intern 
gebruik.
Er zullen nog burgers zijn die restafvalzakken op overschot hebben.
Vragen:
1.
Wat wordt er concreet verstaan onder “bestemmen voor intern gebruik”?
Waarvoor zullen deze zakken gebruikt worden?

Antwoord vanwege de Burgemeester : Deze zakken mogen verder gebruikt worden voor 
intern gebruik (voor onze vuilbakken en ophalingen) vanuit de technische dienst.

2.
Kunnen deze zakken niet tot eind juni 2021 beschikbaar gesteld worden voor het OCMW of voor 
mensen die een verantwoord bewijs kunnen voorleggen dat ze veel zakken nodig hebben.

Antwoord vanwege de Burgemeester : Voor de mensen, die vandaag problemen hebben 
daarmee, levert het OCMW al veel goede diensten.  Het kan niet de bedoeling zijn dat wij 
een handel beginnen te voeren met de overschot.  Daarom worden ze intern gebruikt. 

3.
Kunnen de oude restafvalzakken van inwoners omgeruild worden voor de nieuwe versie?

Antwoord vanwege de Burgemeester : We hebben dit ook al in het college laten opnemen.  
Samen met Intradura zullen we een inruilmoment organiseren.

 Vanwege Peter Van Cutsem, CD&V-fractie :

1. Recent plantte Agentschap Wegen en Verkeer nieuwe hagen aan langs de Ninoofsesteenweg te 
Pepingen. De oversteekplaats van het fietspad naar de Brugstraat werd mee beplant. De voetgangers 
en fietsers moeten de N28 schuin oversteken. De andere openingen in de haag bevinden zich op 
ongeveer 15 en 50 m verwijderd van de Brugstraat. 

http://www.natuurenbos.be/groenerand
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Vraag: Kan het College een schrijven richten aan Agentschap Wegen en Verkeer met de vraag om aan 
de Brugstraat een bijkomende opening te maken in de haag en een strook te verharden zodat fietsers 
en voetgangers ter hoogte van het containerpark op een veiliger manier kunnen oversteken?

Antwoord vanwege Saskia Beeckmans : dit is misschien niet de meest veilige plaats om fietsers 
en voetgangers de steenweg te laten oversteken. Liever sturen we de zwakke weggebruikers 
naar meer veilige plaatsen om de oversteek te doen.
We zullen daaromtrent dan ook advies moeten vragen aan AWV en eventueel de politie.

2. De cijfers van de actie “Coronabonnen” en “bijhorende fotowedstrijd” werden door ons 
opgevraagd. 
Wat vindt het college zelf van het resultaat? Is volgens hen het vooropgestelde doel van deze actie 
bereikt?

        Antwoord vanwege Eddy Timmermans, burgemeester : Het resultaat was goed.

3.  Meer dan een jaar geleden deden wij het voorstel voor de opstart van een fietsbieb in Pepingen. 
Het project werd toen door de meerderheid uitgesteld. Hoever staat de meerderheid met de opstart 
van de Fietsbieb?

Antwoord vanwege Rudi Seghers, schepen : Nog niet ver. We zitten immers nog steeds in 
Corona-omstandigheden wat ook op onze eigen administratie extra druk geeft. Bovendien zijn er 
recentelijk ook economische initiatieven bijgekomen in onze gemeente voor fietsherstellingen en 
wordt er nog gretig door particulieren en door kringloopwinkels verkoop van gebruikte fietsen 
gedaan. Ook in Gooik heeft men ze nog niet opgericht.

4. Vorige gemeenteraad vroegen we naar de stand van zaken van de regularisatie van de bestaande 
gemeentelijke sportgebouwen en -infrastructuur. Het antwoord was: “De dienst omgeving is niet op 
de hoogte van een regularisatiedossier”.
Heeft de gemeente niet de verantwoordelijk (voorbeeldfunctie) dat haar gebouwen in orde zijn, niet 
alleen bouwfysisch maar ook wat betreft vergunningen? Wat gaat het college ondernemen om de 
bestaande gemeentelijke sportgebouwen en -infrastructuur te regulariseren?

Antwoord vanwege Saskia Beeckmans, schepen : Dit moet in overleg gebeuren met de FC 
Pepingen-Halle. Zij hebben immers de gebouwen opgericht. 

5. Ons toegevoegd punt “Mijn mooi straat” werd door de meerderheid weggestemd omdat er al 
opdracht gegeven werd voor de uitbouw van een nieuwe website. Er werd eveneens ingetekend 
voor de module “meldingen”. We stellen vast dat de website al verschillende maanden operationeel 
is en de meldingsknop “iets te melden” op de frontpagina staat maar niet werkt. Dit is niet 
gebruiksvriendelijk voor de burgers. Een invulformulier is nochtans vrij gemakkelijk te maken via 
bepaalde software (bv. gemeente heeft een abonnement bij Formdesk.be).
Kan de gemeente in afwachting van de implementatie van de module “meldingen”, een vrij 
eenvoudig invulformulier op de website plaatsen? 

Antwoord vanwege Saskia Beeckmans, schepen : er is een planning met de ambtenaren die 
betrokken zijn bij de website afgesproken. Ik wil die verder zo met de diensten aanhouden, 
alleen zo gaan we de front office af krijgen. Ik heb niet de intentie om bijkomende werklast 
daarvoor op te dringen aan de diensten. Meldingen kunnen ook in huidige stadium van de 
website worden gemaakt en worden trouwens ook gedaan. 
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De voorzitter sluit de vergadering.

Namens de raad : 

Algemeen directeur De voorzitter
(tot dagorde 4)

L. Deneyer S. Beeckmans

De voorzitter, 
(Vanaf dagorde 5)

S. Geerts
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